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Verslag van de Algemene Vergadering d.d. 4 april 2022 

in tennisclub Balcaen 

 

1. Aanduiding van 2 stemopnemers en telling der aanwezigen 

De vergadering wordt geopend om 19:10. Er zijn dan 13 leden aanwezig; om 19:30 zijn er 23; 
er worden geen volmachten gemeld. Twee bestuursleden zijn verontschuldigd: Romain heeft 
enorme last van zijn rug, Luc heeft positief getest op corona. De voorzitter heet de aanwezigen 
hartelijk welkom. Zij krijgen een drankje aangeboden door de club. 

2. Welkomstwoord en jaaroverzicht door voorzitter Bert Kolsteeg 

Wat een bewogen jaren waren 2020 en 2021 en speciaal voor onze bridgeclub Forum! Toen wij 
in maart 2020 onze algemene vergadering zouden houden brak Corona definitief door. Het 
Ruusbroeckcollege wilde geen buitenstaanders meer in hun schoolgebouwen en wij moesten 
op zoek gaan waar wij, als het weer kon, onze bridgeavonden konden spelen. Eigenlijk kwam 
het wel goed uit: financieel was het voor de club interessant geweest - de opbrengst van het 
verbruik konden wij zelf in de kas steken - maar we waren teruggevallen naar soms 3 tafels. 
Het lokaal was niet zo gezellig en was er de natuurlijke uitval door de steeds ouder wordende 
bridger. Met de enquête van mei 2020 bleek dat onze leden nog altijd graag met Forum door 
wilden gaan op de maandagavonden, liefst op ons zelf, indien nodig als fusieclub met een van 
onze bevriende clubs Westrand of Pajottenland. We kwamen met een tip van Romain al vlug 
op het spoor van mogelijkheden bij Tennisclub Balcaen en na een bezoek van het bestuur, 
besloten we het er op te wagen. Forum, met zijn rijke geschiedenis – in september 2018 werd 
met Jules Hendrickx ons 50 jarig bestaan gevierd – zou doorgaan. 
Dan begint het coronaverhaal van licht aan en licht uit. We beslisten moedig om pas in 
september weer te beginnen, maar het werd januari, toch weer februari, enz. Het heeft lang, te 
lang geduurd. We hebben wel tussendoor besloten niet de kosten te doen van plexischermen, 
gedupliceerde giften enz. In het bestuur was de algemene consensus: wij bridgen liever niet als 
het moet met al die beschermende maatregelen van mondkapjes, gel, CO2-meter e.d.. De VBL 
was zeer strikt met haar protocol, ook voor de competitie: zij kon niet anders waarschijnlijk.  
De BBO-wedstrijden gaven een mogelijkheid toch wat bridgeplezier te beleven, maar de 
organisatie daarvan eist toch heel wat kennis, kunde  en vrijwillige inzet, zonder zeker te zijn 
van genoeg deelnemers. Wij hebben ons graag aangesloten bij bv. Westrand op BBO. Yvan en 
Eric zijn daar actief mee bezig geweest. Bedankt voor al het werk!  
Zo zijn we nu al ongemerkt bijna een seizoen hier bij tennis Balcaen welkom als bridgeclub 
Forum. Wij zijn er blij mee en ook Balcaen was direct bereid plaats te maken op de 
maandagavonden. Balcaen had een traditie van bridge en kon zodoende weer aansluiten. Er 
wordt nog regelmatig kleurenwhist gespeeld, tafels waren er nog en konden zo weer in gebruik 
genomen worden. En wij kunnen van de kastjes gebruik maken om ons materiaal in op te 
bergen. Heel erg bedankt om ons hier te ontvangen! Ook voor de competitiezaterdagen zijn wij 
welkom en kunnen wij ons materiaal hier laten. 
Wij zijn blij met de 5 à 6 tafels die wij regelmatig hebben en wij zien het dan ook zitten om door 
te gaan. Er is iets van een nieuw elan, 4 tafels is wel het minimum om 7 rondes te kunnen 
spelen wat eigenlijk de plezierigste formule is voor een clubtoernooi. Bert stuurt de troepen en 
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houdt de tijd in de gaten; wij vragen om echt op tijd aanwezig te zijn om 19.30u zodat wij 23u15 
de uitslag hebben.  
Ik kan alleen maar oproepen om regelmatig te komen, alleen zo kunnen wij blijven bestaan: 
échte leden komen regelmatig. En daarvoor nodigen wij natuurlijk ook de vrienden van Forum  
uit om naar onze maandagavonden te komen: heel erg welkom.  

4. Financieel verslag 

Afgelopen jaar werd geen lidmaatschapsgeld aan de leden gevraagd.BC Forum betaalde wel 
de verplichte bijdrage voor de VBL (36 €) voor ieder die het lidgeld 2020-21 betaald had. 
Verleden jaar werd aan de gemeente Wemmel 20€ betaald om als Wemmelse club 
ingeschreven te zijn. Dit zal een terugkerende kost blijven. 
 

lidgelden 8 ledenx80 640 vbl lidgelden 1290 lidgelden 7 leden x 41 287 vbl lidgelden 1338 lidgelden 1 leden x 28 28 vbl lidgelden 1014

18 leden x70 1260 competitie 623 9 leden x 53 477 competitie 0 5 leden x 20 120 competitie 75

4 leden x 60 240 12 leden x 36 432 2 leden x 8 16 425

8 leden x 25 200 3 leden x 25 75

2340 1913 1271 1338 164 1514

clubavonden 44 bridgedrives 1292 clubavonden huur en consumptie 4827 clubavonden 2 bridgedrives 55 clubavonden huur en consumptie 147 clubavonden 9 bridgedrives 210 rek 500 171

Ruusbroeck 5079 w ijn 114 Ruusbroeck 59

6371 4941 114 Ruusbroeck 147 210 Bankkost 43

Bankkost 48 div 5 Bankkost 56 diversen Balcaen 38

gemeentetaks 20

diversen Sinterklaas 156 diversen rek 500 66 nieuw jaarsreceptie 296

Pasen 225 354

Nieuw jaarsreceptie 368

Competitie 50

799

totalen 8711 7700 totalen 1390 1607 totalen 374 2082

saldo saldo saldo

Activa Spaarrekening 2418 Activa Spaarrekening 2411 Activa Spaarrekening 2401

Zichtrekening 1906 Zichtrekening 1737 Zichtrekening 346

Kassa 469 Kassa 428 Kassa 123

4792 4575 2869

1 011 -217 -1 708

Inkomsten Uitgaven Inkomsten Uitgaven Inkomsten Uitgaven

Forum 2019-2020  in- en uitgaven ( periode 1/03/19 tot 29/2/20 ) Forum 2020-2021   in- en uitgaven ( periode 1/03/20 tot 28/2/21 ) Forum 2021-2022  in-en uitgaven 'periode ( 1/03/21 tot 1/03/22)

ledenaantal: 38 ledenaantal: 31 ledenaantal: 31

 

5. Verslag van de commissarissen Johan en Dirk 

De commissarissen betreuren dat het bestuur geen princieel bezwaar heeft aangetekend bij de 
VBL voor de facturen van 2021-22: de clubs hadden wegens de coronamaatregelen nagenoeg 
geen inkomsten in 2021 en bovendien waren de initiatieven van de VBL op BBO eerder beperkt. 
De commissarissen zijn van oordeel dat de VBL het lidgeld had kunnen verlagen. Zij drukken 
wel hun waardering uit voor het werk van de penningmeester. Hieronder hun rapport: 
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6. 6. Goedkeuring van de rekeningen van het voorbije jaar en kwijting aan het 
bestuur 

De leden sluiten zich met handgeklap bij aan bij het verslag van de commissarissen. 

7. Aanduiding 2 commissarissen 2019-2020 

Geen melding nieuwe kandidaten. Johan en Dirk hebben toegestemd om het financieel verslag 
ook volgend jaar na te zien.  

8. Verkiezing bestuursleden 

Er zijn zoals steeds 7 plaatsen beschikbaar. Omdat we sinds 2019 geen Algemene 
Vergadering meer gehad hebben, zijn alle bestuursleden einde mandaat. Het goede nieuws is 
dat ze zich alle 5 opnieuw verkiesbaar stellen. Er hebben zich geen nieuwe kandidaten gemeld. 
Het “oude” bestuur wordt bij handgeklap herverkozen voor een termijn van drie jaar. 
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9. Begroting 2022-23 

Het nieuwe lidgeld wordt vastgelegd op 30€ per lid of bevriend lid, verhoogd met de bijkomende 
kosten voor de VBL (ongeveer 35€ per lid, niets voor een bevriend lid) en Bridge Beter 
(afhankelijk van papieren en/of digitale versie). 
De inleg op de clubavond blijft 3€ voor een lid en 4€ voor niet-leden. 
De verdeling van het prijzengeld wordt behouden. 

10. Viertallencompetitie 2022-23 

De competitieploegen moeten bij de VBL aangemeld worden vóór 1 juni. Yvan en Bert H. zullen 
nagaan welke mogelijkheden er zijn. Kandidaat-spelers worden verzocht zich bij één van hen 
aan te melden. 

11. Rondvraag, suggesties en varia 

Begroting 2022-23: Kris vindt het jammer dat er geen echte begroting werd opgemaakt en 
hoopt dat de financiële balans toch wat gezonder zal zijn dan die van 2021-22. 

Nieuwe website: https://bridgeclubforum.vbl.be 
De ledenlijst is een beveiligde pagina in de VBL-database. Om die te kunnen raadplegen is een 
paswoord vereist. Indien dit de eerste keer is dat je aanlogt bij de VBL, klik dan op LOGIN om 
te registreren bij de VBL. Je zal een wachtwoord moeten aanvragen via de tab 'inschrijven' 
(Gebruikersnaam = VBL-lidnummer). Eenmaal ingelogd kom je op het dashboard van de 
database waar je de beveiligde pagina kan raadplegen. 
Bij problemen: contact opnemen met Erik (erik.gerlo@outlook.com) of met VBL (info@vbl.be). 
Clubavonden: We moeten over het algemeen meer respect hebben voor de wedstrijdleider en 
de tijd die we krijgen om te spelen. Voor het ingeven van de kaarten in de bridgemates gaan we 
het volgende afspreken: bij de eerste tafel worden alle spellen ingevoerd (hiervoor kan 
eventueel wat extra tijd voorzien worden).; vanaf de 2de ronde voer je per set de eerste gift in 
die je tegenkomt en die nog niet ingegeven is. Op die manier verlies je niet te veel tijd omdat 
vanaf ronde 2 dus maximaal 1 gift wordt ingevoerd; en zijn na 7 rondes toch alle kaarten 
ingegeven. 
Paasmaandag: geen clubavond 
 
 
Namens het Bestuur, 
Erik Gerlo 
12-04-2022 
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